

Issachar Watchmen Methodist 21-27/03/19

Prayer Items for 4th week of March

1. Continue to commit to God the incident of chemical pollution in Brazil. Pray that God will watch over and heal those who are affected by it. Ask God to grant safety to those who are cleaning the polluted river. The relevant authorities must be severely punished and guidelines for handling chemical waste should be implemented throughout the country to prevent similar incidents from happening again.
2. Pray for God's mercy and comfort on the families of the victims of the shooting in Christchurch, New Zealand on 15 March. Pray that God will reverse the distortion of the values of people, to prevent terrorist attacks. May God's love transform hatred, and that we all will be more inclusive and mutually accept each other especially in our country with diverse ethnicity, cultures and faith.
3. Pray for the ongoing Congress. Pray that the members will focus on constructive solutions to help and improve the country's economic and development blueprint.
4. Commit to God the recovery of the national economy. Also continue to pray for the progress of the negotiations on various large-scale projects including the East Coast Rail Link project. Pray that both sides will reach an agreement which is mutual beneficial.

卫理公会以萨迦守望者 21-27/03/19

三月第四个星期的祷告事项

1. 继续为着巴西古当金河化学污染事件向神交托。求神保守，医治所有受影响的人。也特别赐平安给工作人员在处理洁净受污染的河流。有关当局也要严厉惩罚涉案的相关人士，并且完善全国各地处理化学废物的准则，以防止类似事件的发生。
2. 求主怜悯安慰在 3 月 15 日纽西兰基督城发生的枪杀事件所有受影响的人。也求主亲自扭转价值观出现扭曲的人们，杜绝恐怖袭击的出现。愿神的爱转化仇恨，特别在我国多元种族，文化，信仰的国度中，更有包容性及彼此接纳。
3. 继续为着进行中的国会会议向主交托。求主赐所有国会议员在神圣的国会殿堂上，能专注于提出建设性的方案来帮助及提升国家的经济及发展蓝图。
4. 为着国家经济的复苏向主交托。也继续为着还在展延的多样大型计划包括东铁计划的谈判进展祷告，但愿双方能在共赢的基础上达致协议。

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/03/19

Doa minggu keempat Mac

1. Terus berdoa untuk keadaan pencemaran kimia di kawasan sekitar sungai Pasir Gudang. Mintalah Tuhan memberkati dan menyembuhkan sesiapa yang terjejas dalam kejadian kali ini. Mintalah kerahmatan daripada Tuhan untuk kakitangan yang terbabit yang membersihkan sungai yang tercemar. Pihak berkuasa yang berkaitan harus menghukum pihak yang bertanggungjawab dalam kes yang berlaku baru-baru ini dengan garis panduan yang jelas supaya mampu mencegah kejadian yang sama berlaku di seluruh negara.
2. Berdoa kerahmatan daripada Tuhan mampu menghibur semua orang terjejas dalam kejadian penembakan di Christchurch, New Zealand pada 15 Mac yang lalu. Mintalah Tuhan membaikpulihkan nilai-nilai murni orang ramai supaya mampu mengelakkan kemunculan serangan pengganas. Semoga kasih Tuhan boleh mengubati kebencian yang berada, terutama di negara kita supaya kita dapat menerima antara satu sama lain dalam negara yang berbilang etnik, kaum dan budaya.
3. Terus berdoa kepada Tuhan untuk Mesyuarat Dewan Rakyat yang sedang dijalankan di Parlimen Malaysia. Minta Tuhan memberkati semua Ahli Dewan Rakyat boleh memberi tumpuan terhadap penyelesaian yang memberangsangkan untuk meningkatkan ekonomi dan pembangunan negara.
4. Berdoa untuk pemulihan ekonomi negara. Kami berdoa untuk rundingan mengenai pelbagai projek mega termasuk projek ECRL, dan berharap kedua-dua pihak dapat mencapai persetujuan atas dasar manfaat bersama.